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PROTOKOŁ XII/2011 

Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 29 września 2011r. 

 

Ad pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Wiśniewski otworzył  dwunaste  w 

bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych. Stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych. 

Ad pkt 2. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na jego ręce wpłynęły dwa wnioski 

podpisane przez pięciu radnych  o umieszczenie w porządku obrad dwóch 

projektów uchwał: 

1. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego w 

budynku Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu Wielkim, 

2. projekt uchwały w sprawie przeznaczenia pod najem lokalu użytkowego 

stanowiącego własność Gminy Stąporków. 

W głosowaniu jawnym 1 wniosek został przyjęty przez radnych 14 głosami „za” . 

Drugi wniosek również 14 głosami „za” został przyjęty w głosowaniu jawnym 

przez radnych. 

Pierwszy projekt uchwały został umieszczony jako podpunkt „l” w punkcie 10. 

Drugi projekt uchwały został umieszczony jako podpunkt „m” w punkcie 10. 

 

  Pan Przewodniczący spytał  czy ktoś ma    uwagi bądź propozycje do otrzymanego 

porządku po zmianach. 

Radni uwag nie wnieśli. 

Pan Przewodniczący odczytał odczytam  projekt porządku obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
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6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków za I półrocze 2011r. 

- opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o wykonaniu budżetu gminy za I 

półrocze 2011r. 

8. Informacja o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży: 

- informacja Burmistrza Stąporkowa, 

- informacja Zespołu Obsługi Szkół 

- informacja M-G Ośrodka Kultury 

9. Ocena stanu przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:    . 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2011-2018 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

e) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

g) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

i) powołania zespołu do wyboru ławników, 

j) zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących 

w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 

obowiązkowym pensum godzin i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagoga, logopedy i psychologa zatrudnionych w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Stąporków, 

k) wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Świętokrzyskiego o przekazanie 

gminie nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

l) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego w  

    budynku Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu Wielkim, 
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m) projekt uchwały w sprawie przeznaczenia pod najem lokalu użytkowego  

     stanowiącego własność Gminy Stąporków. 

11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad sesji         

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoł z XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad pkt 5. 

Pani Burmistrz odczytała informację o działalności międzysesyjnej. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo Pani Wiesławy Grzywacz na Zarządzenie  

Burmistrza Stąporkowa dotyczącego przyznania dodatków motywacyjnych dla 

dyrektorów placówek oświatowych od 1 września 2011r. do 29 lutego 2012r. 

Skargę przekazał Komisji Rewizyjnej do rozpatrzenia. 

 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym radni składali interpelacje i zadawali pytania. 

Radny Marian Domagała –  

Interpelacja radnego dotyczyła drogi powiatowej biegnącej przez Niekłań w stronę 

Szydłowca do granic powiatu. Poprosił o ujęcie w budżecie na 2012r. środków na 

partycypację w kosztach kompleksowej modernizacji  tejże drogi wraz z chodnikiem. 

Droga ta wyróżnia się bardzo złym stanem technicznym oraz dużym natężeniem ruchu 

samochodowego, rowerowego i pieszego. Przeprowadzone konsultacje społeczne 

wyrażają potrzebę modernizację drogi, która w znacznym stopniu wpłynęłaby na 
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rozwój tej miejscowości. Wnosi również o wydzielenie ścieżki rowerowej, która 

znacząco zwiększy bezpieczeństwo rowerzystów, gdyż droga ta prowadzi do 

rezerwatu przyrody „Skałki Piekło” . 

Mając powyższe na uwadze wnosi do władz gminy o wsparcie wyżej wymienionej 

inwestycji. 

Ponadto poinformował, że interpelację w powyższej sprawie złożył również do 

Starostwa Powiatowego w Końskich. 

Następnie pokazał zebranym dwie broszurki  z poprzedniego roku z października 

„Echo Stąporkowa”, gdzie na stronie ósmej artykuł  Rok 2010 najlepszym rokiem dla 

gminy cyt….. Nawet jeśli trzeba brać kredyty, czy pożyczki na inwestycje na które 

unia europejska daje pieniądze, to trzeba to robić póki takie pieniądze jeszcze są, bo 

kiedy gmina będzie się rozwijać i z czego będzie finansować ten rozwój jak nie 

teraz..” Ponadto zaznaczył, że droga ta prowadzi do rezerwatu przyrody, który to jest 

reklamowany w folderach umieszczony na stronie internetowej jako promocja naszej 

gminy. 

Druga kwestia za którą przemawia celowość budowy tej drogi, to zgodnie z 

porozumieniem ze starostą Szydłowieckim, który wywiązał się z umowy i wybudował 

drogę do granic swojego powiatu, a nasz powiat nie wywiązał się na dzień dzisiejszy. 

Obowiązkiem gminy jest dopilnowanie zespolenia tych dróg i dokończenie tej 

inwestycji przez powiat konecki. 

Radny zgłosił również wniosek o ustawienie znaków ograniczający tonaż na tej 

drodze, ponieważ ze względu na jej zły stan przejeżdżające samochody doprowadzają 

do pękania domów. 

Radny Alfred Naorecki – złożył trzy interpelacje: 

- w sprawie rowu po obydwu stronach ul. Leśnej w Hucisku, 

- w sprawie remontu dachu na budynku po byłej szkole w Hucisku, 

- w sprawie modernizacji drogi powiatowej w Draczowie. 

Interpelacje w załączeniu do protokołu. 

 

Radna Mirosława Krzystek – zwróciła się z zapytaniem czy będzie sprowadzana 

żywność dla biednych ludzi. W trakcie kampanii wyborczej była sprowadzana i 
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wydawana, a obecnie nie. Dlatego poprosiła o odpowiedź Pani Burmistrz czy taka 

akcja w gminie jeszcze będzie. 

Następnie złożyła  interpelację w sprawie otwarcia parkingu obok basenu w 

Czarnieckiej Górze. 

Interpelacja w załączeniu do protokołu. 

 

Radny Roman Rurarczyk – złożył dwie interpelacje: 

- w sprawie budowy wodociągu w Starym Grzybowie, 

- w sprawie dokumentacji wodociągu w Piasku. 

Interpelacje w załączeniu do protokołu. 

Następnie złożył interpelacje ustne: 

- w sprawie budowy dwóch progów zwalniających na drodze w Koziej Woli 

prowadzącej w stronę lasu w kierunku Piły. Młodzi ludzie prowadzą tam wyścigi 

ścigaczami i samochodami. 

- wnioskował o częste patrole policji na tej samej drodze, ponieważ samochody z 

drzewem wyjeżdżające z lasu nie przestrzegają znaków ograniczających tonaż. 

- zwrócił uwagę na to, iż mimo jego próśb nie zostały udrożnione rowy w Grzybowie. 

 

Radny Edward Mazur –  

- zapytał Panią Burmistrz czy jest protokoł pokontrolny  komisji, która badała 

wykonanie podłoża chodników w parku w Stąporkowie. Czy Urząd MiG dopłaci 

wykonawcy ponad wysokość wygranego przetargu. 

- druga sprawa dotyczy budowy jak określił dobrych dróg na bardzo dobre drogi. 

Gdyby było to inaczej robione, to byłaby droga w Koziej Woli, w Smarkowie. Około 

półtora miliona złotych jest wyłożone w inwestycję, która mogła być robiona za 20 lat. 

Dlatego chciałby spytać, dlaczego nie realizuje się tego zadania zgodnie z umową.  

Chodzi o to, że zgodnie z umową wywóz gruzu, krawężników i płytek jest na 

odległość 2 km. Spytał, gdzie są te płytki, gdzie gruz, gdzie kostka brukowa, trelinka z 

rozebranych chodników. 

- trzecia sprawa do Pani Burmistrz, to pytanie, kiedy będą tablice ogłoszeń 

przynajmniej jedna na każdym osiedlu i jedna na terenie sołectwa wyłącznie 
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informacyjna  dla UMiG i sołtysa. Zadawał to pytanie na poprzedniej sesji. Pan 

Sekretarz nie był w stanie mu odpowiedzieć czy to będzie zrealizowane. 

 

Radna Małgorzata Gostyńska –  

-  spytała Panią Burmistrz czy prace na terenie parku zostały definitywnie zakończone. 

Zwróciła uwagę na wyjątkowo niedbałe uporządkowanie terenu po pracach ziemnych. 

To co widać przejeżdżając główną ulicą miasta w żaden sposób nie odzwierciedla  

tego co jest w głębi parku. Otoczenie alejek to górki , po prostu bardzo niedbale to 

zostało pozostawione. Dziko rosnąca roślinność w parku została ścięta na wysokość 

kolan, młode samosiejki sterczą, a pnie po ściętych stwarzają niebezpieczeństwo 

użytkowników. Jej zdaniem, skoro zainwestowane zostały spore pieniądze w to 

przedsięwzięcie, to należy dołożyć starań żeby stało się wizytówką naszego miasta. 

Poza tym spytała kto będzie dbał o utrzymanie tam czystości. Walają się tam śmieci 

wokół koszy. Taki teren wymaga starannego utrzymania, grabienia liści i zbierania 

śmieci. Dlatego pyta czy są osoby którym zostało to przydzielone. 

- drugie pytanie, to jakie remonty zostały wykonane jedynego placu zabaw w 

Stąporkowie. W budżecie na 2011r. są zabezpieczone środki na zakup m. innymi 

urządzenia, remonty oraz na bieżące naprawy. Plac ten powstał kilka lat temu i od tej 

pory nie zainwestowano w jego modernizację. Ulega on systematycznej dewastacji i w 

tej chwili raczej odstrasza niż przyciąga naszych najmłodszych mieszkańców. 

Podróżując po Polsce można zaobserwować jakie piękne place zabaw dla dzieci są 

nawet w małych miejscowościach czego niestety o naszym mieście nie można 

powiedzieć. 

 

Radny Dariusz Młodawski –  

- podziękował Pani Burmistrz za udrożnienie komunikacji ul. Dr. Anki w imieniu 

swoim i mieszkańców. Zgodnie z obietnicą Pani Burmistrz oczekuje więcej. 

- nadmienił ponadto, że takich dróg powiatowych jaką jest między Niekłaniem a 

Antoniowem jest kilkadziesiąt. Zwrócił uwagę zaproszonym gościom – radnym 

powiatowym, że reprezentują w powiecie nasz teren i prosi, aby walczyli o to, żeby 

powiat również pamiętał o tamtych drogach. Podał przykłady dróg: w Draczowie ale 
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także dróg w rejonie radnego Dąbrowskiego. Wiele odcinków dróg powiatowych 

wymaga naprawy. Prosi o to, aby Pani Burmistrz również pamiętała o tych drogach. 

Następnie poinformował, że radni prosili go, aby odniósł się do kwestii odpowiedzi jakie 

uzyskał co do interpelacji jakie złożył na ręce Pani Burmistrz względem radcy prawnego oraz 

adwokata.  

 Przypominam, że radni wnioskowali o zatrudnienie radcy prawnego, a nie adwokata.  

W związku z tym, że Pani Burmistrz mimo to zatrudniła adwokata, zmuszona była 

zatrudnić radcę prawnego do podpisywania zgodności z prawem projektów uchwał. 

Płaci teraz dwom mecenasom. Do tej pory był zatrudniony tylko radca prawny 

również dwa razy w tygodniu za połowę wynagrodzenia pani adwokat. 

Nie są to w odczuciu radnych oszczędności. 

Druga kwestia  dotycząca przydziału mieszkania dla  Pana Kazimierza Kifra. Jako 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej musi się do niej odnieść. 

Z odpowiedzi na pytanie dlaczego nie ma odpowiedzi na zalecenia pokontrolne 

dowiedział się, że Pani Burmistrz  nie miała obowiązku wcielać w życie zaleceń 

sformułowanych w protokole Komisji Rewizyjnej, jak również pisemnie odnosić się 

co do ich zasadności. 

Dostał interpretacje z wydawnictwa prawniczego ABC, z ktorej wyciągnięto parę 

sformułowań. Powiedział, że również dysponuje tym wydawnictwem i mógłby 

wyciągnąć całkiem inne wnioski. 

  

Podkreślił ponadto, że zapisy ustawy o samorządzie gminnym w temacie uprawnień 

Komisji Rewizyjnej są ogólne, natomiast w sposób szczegółowy kwestię tą reguluje 

Statut Gminy. 

Jeżeli Pani Burmistrz nie zgadzała się zapisami w protokole winna w terminie trzech 

dni złożyć do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej pisemne wyjaśnienie  

przyczyny. Takowego nie złożyła. 

Nie zgadza się również z twierdzeniem jakoby Pani Burmistrz bez wskazanej w 

uchwale Komisji Mieszkaniowej opinii mogła jednoosobowo podjąć decyzję o 

przydziale mieszkania. 
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Pani mecenas pisze, że sprawa przydzielenia mieszkania komunalnego Panu 

Kazimierzowi Kifrowi była prawidłowa pod względem prawnym i proceduralnym                

( mimo iż Pani Burmistrz nie brała pod uwagę procedur regulaminowych).  

Reasumując stwierdził, że z pisma podpisanego przez Panią adwokat i Panią Burmistrz 

wynika, że Komisja Rewizyjna jak chce tracić czas, to niech sobie robi kontrole , a 

Burmistrz nie musi na wnioski kontroli w ogóle reagować. 

Jest to ewenement w skali kraju i w taki sposób nie zamierza współpracować. 

Radni  z mocy prawa są organem stanowiącym i  kontrolnym, a burmistrz organem 

wykonawczym , natomiast w naszej gminie władza wykonawcza chyba twierdzi, że 

jest odwrotnie. 

Dlatego też w imieniu Komisji Rewizyjnej jeszcze raz prosi o ustosunkowanie się do 

tej kwestii , jeżeli zaś nie, to będzie zmuszona  skorzystać z  § 82 Statutu gminy 

Stąporków . 

Radny wniósł o udzielenie mu  wyczerpującej pisemnej odpowiedzi  na zgłoszone 

interpelacje.              

Następnie radny zadał pytanie co mielibyśmy zrobić gdybśmy musieli skorzystać z 

publicznej ubikacji w Stąporkowie, gdzie mamy pójść – czy do Burmistrza, czy do 

jakiegoś sklepu. Może należało by się zastanowić i umieścić tojtoje w pewnym 

wydzielonym miejscu. Dlatego prosi aby Pani Burmistrz również do tej sprawy się 

odniosła. 

Uzupełniając wypowiedź radnego Młodawskiego Pan Przewodniczący dodał, że 

tojtoje nie zdają egzaminu, ponieważ była firma która w Spółdzielni Mieszkaniowej 

docieplała budynki i wszystkie były poprzewracane. Musieli je mocować do drzew, 

żeby się trzymały. 

Na wcześniejszych posiedzeniach padła sugestia, żeby wybudować WC za urzędem 

Miasta tam gdzie jest budynek strażnicy. 

Radny Marcin Kołodziejczyk – złożył wniosek o umieszczenie w budżecie na 2012r. 

przebudowę drogi Błaszków – Sadzawki. Jest wykonana dokumentacja i jest to 
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odcinek 310m. w ciągu zabudowy. Mieszkańcy od 5 lat wnioskują o tą drogę i myśli, 

że wreszcie uda się ją wykonać. 

Radny Dariusz Młodawski – odniósł się do drogi powiatowej Niekłań – Antoniów. 

Poprosił, aby Pan Przewodniczący zrobił przerwę i radni winni podjąć pewną decyzję 

odnośnie tejże drogi - czy są za realizacją  tego projektu, czy nie. Jeśli tak, to należy 

podjąć uchwałę intencyjną w tej sprawie, gdyż powiat do dnia 5 października czeka na 

odpowiedź. Jeżeli tego się nie zrobi, to tej drogi nie będzie. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że ogłasza przerwę aby radni mogli wraz z Panią 

Burmistrz porozmawiać na temat tej drogi. 

Po przerwie Pan Przewodniczący wznowił obrady sesji. 

Poprosił ponownie Panią Burmistrz o to, aby zorganizowała spotkanie w temacie 

służby zdrowia i oświaty z udziałem dyrektorów, radnych oraz wszystkich osób 

którym bliskie są te zagadnienia. 

Ad pkt 7 

Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad w punkcie 7 jest   

Informacja o przebiegu wykonania budżetu i kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków za I półrocze 2011r., którą radni otrzymali wraz z 

materiałami na sesję. 

 

Pani Mirosław Krzystek – Przewodnicząca Komisji  odczytała  opinię Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2011r. 

Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pani Skarbnik Gminy  odczytała Uchwałę IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Stąporków za I półrocze 2011r. 

 

Pan Przewodniczący spytał radnych czy  mają jakieś pytania do materiałów. 

Żadnych uwag i pytań radni nie zgłosili. 
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Ad pkt 8 

Następnym tematem  sesji była Informacja o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży. 

 Radni otrzymali materiały w postaci: 

- informacji Burmistrza Stąporkowa, 

- informacji Zespołu Obsługi Szkół 

- informacji M-G Ośrodka Kultury 

Pan Przewodniczący spytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania do materiałów. 

Żadnych pytań i uwag radni nie wnieśli. 

 

Ad pkt 9. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisja Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

dokonała przeglądu placówek oświatowych na terenie naszej gminy. Wypracowała 

materiał i poprosił Przewodniczącego Komisji o odczytanie Oceny stanu przygotowań 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 

Protokoł Komisji w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad pkt 10. 

W punkcie tym radni po odczytaniu przez Pana Przewodniczącego głosowali nad 

projektami  uchwał.  

Ad pkt 10 „a”    . 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/108/2011                    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2011-

2018. 

Ad pkt 10 „b” 

 Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/109/2011                    

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

Ad pkt 10 „c” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/110/2011                    

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

Ad pkt 10 „d” 
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Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/111/2011                  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

Ad pkt 10 „e” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/112/2011                   

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

Ad pkt 10 „f” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/113/2011                   

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

Ad pkt 10 „g” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/114/2011                     

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

Ad pkt 10 „h” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/115/2011                     

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2011r. 

Ad pkt 10 „i” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/116/2011                    

w sprawie powołania zespołu do wyboru ławników, 

Ad pkt 10 „j” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/117/2011                         

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli pełniących funkcje kierownicze oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku 

pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym obowiązkowym pensum godzin            

i określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagoga, logopedy 

i psychologa zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Stąporków. 

Ad pkt 10 „k” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/118/2011                   

w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Świętokrzyskiego o przekazanie 

gminie nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 
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Ad pkt 10 „l” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/119/2011                  

w sprawie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu mieszkalnego 

w  budynku Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu Wielkim, 

 

Ad pkt 10 „m” 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęli Uchwałę Nr XII/120/2011                   

w sprawie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia pod najem lokalu użytkowego 

stanowiącego własność Gminy Stąporków. 

 

Ad pkt 11 

Odpowiedzi udzieliła Pani Burmistrz:. 

- radnemu Domagale odnośnie drogi powiatowej – w przerwie zapadła decyzja, że na  

poniedziałek będzie zwołana sesja w tej kwestii.  

Jeśli chodzi o ograniczenie tonażu samochodów jeżdżących tą drogą – urząd 

wystosuje ponownie  pismo. Już o to występował i otrzymał odpowiedź że jest to 

droga powiatowa i nie można takich znaków ustawić, ale jeszcze raz urząd wystąpi. 

 

Następnie Pani Burmistrz zwróciła się do radnych, aby interpelacje były 

interpelacjami a nie wnioskami i prośbami. Jest Statut i jest termin odpowiedzi na 

interpelacje. Może na wszystkie dziś odpowiedzieć, ale prosi aby wniosków do 

budżetu nie nazywać interpelacjami. Jeśli na czyjeś pytanie nie zostanie udzielona 

odpowiedź bo z tych niby interpelacji wynikało nawet kilka różnych pytań, to prosi o 

to aby powiedzieć, a Pani Burmistrz odpowie. 

Radnemu Naoreckiemu: 

- rowy na ul. Leśnej w Hucisku – sprawdzimy 

- na budynku po szkole w Hucisku przecieka dach – faktycznie radny Naorecki 

wielokrotnie interweniował w tej sprawie – postaramy się zabezpieczyć środki na ten 

cel, 

- droga w Duraczowie – też się zajmiemy tą sprawą. 
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Radnej Krzystek: 

- jeśli chodzi o żywność unijną, jest to praca pomocy społecznej, więc sprawa zostanie 

tam przekazana. Do tej pory było, że to Pani Burmistrz robiła, ale Burmistrz ma wiele 

innych zajęć, którymi się powinien zająć. 

- parking obok basenu w Czarnieckiej Górze – parking nie należy do Burmistrza, 

należy do powiatu, do Marszałka. Faktycznie Pani Burmistrz interweniowała w tej 

sprawie i dostała odpowiedź, że plac budowy będzie oddany do listopada i wówczas 

zostanie udostępniony parking. Podobno nie ma innej możliwości by to zostało 

przyspieszone. To nie Burmistrz, nie sołtys, nie radni odbierają budowę. 

Radnemu Rurarczykowi: 

- wodociąg Stary Grzybów – to wniosek do budżetu na przyszły rok. 

Większość spraw które radni poruszali są to wnioski do budżetu, więc kiedy będziemy 

siedzieć nad budżetem będą ustalane. 

- dokumentacja na wodociąg w Piasku – zabezpieczone jest to w budżecie na przyszły 

rok. Dokumentacja jest już zaczęta, ale rozwiązana została umowa z wykonawcą i 

przeniesiona została na przyszły rok. 

- dwa progi zwalniające w Koziej Woli – sprawdzimy, 

- udrożnienie rowów w Grzybowie – też to sprawdzimy. 

Radnemu Mazurowi: 

- pieniądze za wykonanie inwestycji w parku zostały zapłacone wykonawcy. 

Ostatecznie nie podam jaka to była kwota, była mniejsza niż ta która była planowana 

w budżecie. Na wszelkie możliwe sposoby było to przeliczane i przemierzone przez 

geodetę, więc gmina zapłaciła. 

- radny wspomniał, że za te drogi, które w tej chwili robimy w Stąporkowie można 

było zrobić inne drogi – można było, ale przypomina, że większość radnych 

zagłosowała za tym żeby robić Stąporków, więc robi w Stąporkowie.  Jestem z tego 

zadowolona, bo teraz Stąporków wygląda jak miasto. 

- tablice ogłoszeń – są w każdej wsi sama sprawdzałam. 

Radnej Gostyńskiej: 

- pytania dotyczące parku – jesteśmy na etapie odbioru, więc wszystkie 

nieprawidłowości będą usunięte na dzień odbioru. 
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- remont placu zabaw – najprawdopodobniej w ciągu dwóch tygodni plac zabaw 

zostanie ogrodzony, a na wiosnę będzie tam rosła trawa i dzieci nie będą się bawiły w 

piachu. 

 

Radnemu Młodawskiemu: 

- jeśli chodzi zatrudnienie  radcy prawnego i adwokata – nie było mowy o żadnych 

oszczędnościach. Adwokat został zatrudniony bo Burmistrz miał prawo zatrudnić. 

Nigdzie nie ma obowiązku zatrudniania radcy prawnego, ale przypomina po raz 

kolejny radni chcieli, aby codziennie w urzędzie był radca prawny. Takiej możliwości 

nie ma, więc jeśli do dyspozycji Burmistrza i innych zainteresowanych osób jest 

adwokat, to co stoi na przeszkodzie, że jeszcze przez kilka godzin jeden dzień w 

tygodniu jest radca prawny. Z niczego nie wynika, że zatrudniony ma być radca 

prawny a nie adwokat, natomiast ze Statutu wynika, że projekty uchwał mają być 

podbijane przez radcę prawnego, co też tak czyni. Pani Burmistrz stwierdziła, że to 

jest czysta złośliwość że radni nie chcą się zgodzić, aby dokonać zmiany w Statucie w 

tej kwestii i aby adwokat opiniował uchwały. 

- jeżeli chodzi o protokoł Komisji Rewizyjnej – przeanalizuje go jeszcze raz. 

- wybudowanie toalety – zostaną zabezpieczone środki jak wspominaliśmy na przyszły 

rok. 

Radnemu Kołodziejczykowi: 

- droga Błaszków Sadzawki – zostanie rozważona możliwość ujęcia tej drogi w 

budżecie na najbliższy rok, lub na najbliższe lata. 

Radny Rurarczyk – powiedział, że Pani Burmistrz zarzuca mu, że jego pytanie o 

wodociąg w Grzybowie Starym jest nie na miejscu, bo jest dokumentacja. Stwierdził, 

że on to wie, bo z materiałami się zapoznałem. Chce natomiast aby wiedzieli o tym 

moi wyborcy. Chce odpowiedzi na piśmie, pismo skseruję i wywiesi na tablicy 

ogłoszeń aby wiedzieli, że on o to zabiega, a czy będzie zrealizowane, czy nie zależy 

od    decyzji Pani Burmistrz. 

Radny Mazur – powiedział, że nie dostał odpowiedzi na pytanie gdzie są krawężniki, 

kostka brukowa, gdzie są płytki z rozbieranych chodników. 
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Myśli, że nie prawdą jest, że ludzie są z tych dróg zadowoleni.  Ludzie nie wiedzą z 

jakich pieniędzy jest to remontowane. To, że inwestycja ta jest nazwana remontem 

zostało wytknięte przez RIO. W tej chwili pisane są jakieś wyjaśnienia do Urzędu 

Marszałkowskiego żeby to sprostować. 

Jeśli chodzi o protokoł z komisji w parku, to ciągnie się to już trzeci miesiąc i nikt nie 

wie jak komisja podeszła do wykonania tej inwestycji. Powiedział, że był tam i 

widziałem, że nie było tam podsypki 25 cm., bo w niektórych miejscach nie było jej w 

ogóle, tylko był gruz który już był w tym miejscu. 

Do wypowiedzi radnego Pan Przewodniczący dodał, że radny Mazur jest 

zaniepokojony, że przez to jedno słowo „remont” możemy nie otrzymać zwrotu 

pieniędzy do budżetu. 

Pani Skarbnik – wyjaśniła, że zadanie jest ujęte jako poprawa systemów 

komunikacyjnych gdzie do końca roku mamy uzyskać ok. 39 tys.zł. Faktem jest że jak 

poszła specyfikacja do przetargu przed rozstrzygnięciem wyboru inwestora było 

błędnie ujęte w treści tego zadania słowo „remont”. Pracownicy wydziału 

merytorycznego sprostowali zawiadamiając Urząd Marszałkowski. Ale niestety jeśli 

nastąpiła publikacja specyfikacji z jednym błędnym słowem, nikt tego z Internetu nie 

wymaże, ani nie zmieni. Aktualnie inwestycja nazywa się poprawa systemu 

komunikacji i nie występuje słowo „remont” więc nie ma takiego niebezpieczeństwa 

żeby nie otrzymać zwrotu. 

Pani Burmistrz odnośnie płytek, kostki, krawężników – poinformowała, że wszystkie 

te materiały są składowane zgodnie z umową w odległości 2 km. Składowane są przy 

ul. Staszica, a część jest przewożona na plac ZGKiM. To są te materiały które 

będziemy mogli wykorzystać. 

Na pytanie dotyczące Parku odpowie Pan Sekretarz Gminy. 

 

Pan Sekretarz – to, że podbudowa nie jest takiej grubości jak powinna być, jest to 

prawda. Część podbudowy jest grubości 10 cm., część powyżej 10 cm. a czasem 

dochodzi do 20 cm. Komisja która się zebrała i osoba która robiła próbki doszła do 

wniosku, że nie jest w stanie co do centymetra oszacować czy to jest tak, czy tak. 

Zgodnie ze sztuką budowlaną przyjęto średnią zgodnie z którą będzie rozliczenie. 
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Najważniejsza rzecz jest taka, że trzymano się cen jednostkowych z przetargu. Zostało 

to bardzo dokładnie zmierzone przez geodetę, który stwierdził jakie długości chodnika 

zostały wybudowane. Nie ma nieprawidłowości na tej inwestycji.  

Ad pkt 12. 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Radny Marian Domagała – spytał o dwie kwestia dotyczące sołectwa Lelitków które 

jest w jego okręgu wyborczym: 

1. dlaczego jeszcze nie dokonano zakupu kontenera który miał służyć 

mieszkańcom jako pomieszczenie świetlicy wiejskiej. Miał on być zakupiony z 

pieniędzy funduszu sołeckiego i jeśli tego gmina nie zrobi do końca roku 

budżetowego, fundusz przepadnie. 

2. poprosił o przyspieszenie opracowania dokumentacji na dokończenie 

wodociągu w Lelitkowie. Sprawa jest pilna, ponieważ jego brak jest uciążliwy 

dla ludzi starszych. 

Pani Joanna Wojna – sołtys wsi Hucisko: 

1. spytała, czy będzie robiona modernizacja nawierzchni drogi na ul. Fabrycznej 

w Hucisku. Jest ona przedłużeniem ul. Staszica w Stąporkowie , która obecnie 

jest w remoncie. Ul. Fabryczna jest równie  jak ul. Staszica zniszczona i jest na 

niej taki sam duży ruch. Mieszkańcy mają pretensję, że w Stąporkowie są 

zdejmowane chodniki które mają dwa lata, a ul. Fabryczna nie może doprosić 

się o chodnik. 

2. poprosiła o ustawienie znaku ograniczającego prędkość  na ul. Górnej w 

Hucisku. Jest tam gęsta zabudowa mieszkań oraz plac zabaw dla dzieci, dlatego 

jest to sprawa bardzo pilna. Z ogromną szybkością jeżdżące kłady zagrażają 

bezpieczeństwu dzieci  i dorosłych. 

3. poprosiła o zainstalowanie hydrantów pożarowych. Okazało się przy ostatnim 

pożarze lasu, że urządzeniem które  straż pożarna posiada nie mogła napełnić 

zbiorników wodą ze studzienek, bo są zbyt wąskie. 

4. poprosiła o uporządkowanie dróg pożarowych, ponieważ są zawalone 

śmieciami i gruzem. Wysypywała tam gruz również firma która wykonywała 

kanalizację. Są zupełnie nieprzejezdne. 
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5. spytała, czy powiat będzie kontynuował drogę która przechodzi przez Hucisko, 

bo przez Krasną nie daje się przejechać. 

 

Pani Zofia  Sidor- sołtys z Wąglowa: 

1. odniosła się do sprawozdania Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego – 

nie prawdą jest, że w jej miejscowości jest wykorzystany fundusz sołecki. Jest 

tylko nawiezione trochę piachu na boisko. 

2. prosi o umieszczenie dywanika na drodze przez Wąglów od skrzyżowania. Z 

roku na rok sprawa jest odkładana. Jest to droga gminna. Złożyła pismo w tej 

sprawie w maju, dostała odpowiedź od Pani Burmistrz, że będzie ujęta w 

budżecie na 2012r. Teraz to samo pismo przekazuje Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej, aby miał to na uwadze. 

Pan Stępień Kazimierz – sołtys z Piasku: 

1. wykonanie funduszu sołeckiego w Piasku wynosi „0” i co dalej? 

2. prosi aby coś zrobić ze świetlicą w Piasku, bo trzeci rok nie może wykorzystać 

funduszu sołeckiego. 

3. Pan Jan Telecki – sołtys z Niekłania Małego – odniósł się do przebudowy drogi 

Niekłań Wielki – Szydłowiec. Droga ta  pod koniec ubiegłej kadencji była 

uchwałą przegłosowana, były na nią środki i z powiatu i z gminy. Niestety nie 

doszła ona do realizacji i do tej pory nie wiadomo dlaczego. W tej chwili mamy 

drugą szansę i trzeciej nie będzie. Dlatego zwrócił się do radnych aby nie 

rezygnowali z tego zadania, bo jest to jedna droga którą powiat może 

współfinansować w naszej gminie. 

Pani Mirosława Krzystek – sołtys Czarnieckiej Góry, radna: 

1. podziękowała Panu Komendantowi Policji za ukaranie sprawcy który zerwał 

linię telefoniczną. 

2. spytała czy Pan Komendant podjął jakieś działania w celu ograniczenia 

wjeżdżania TIR-ów na ich drogę, bo przy nowej zrobionej drodze niszczą one 

krawężniki. 

Pan Zbigniew Wiśniewski – Przewodniczący RM – zwrócił się do Pana Komendanta o 

zwiększenie patroli pieszych w soboty i niedziele w Stąporkowie. Grupy chuliganów, 
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którzy wyszli z więzienia dewastują samochody, wybijają szyby w blokach 

mieszkalnych. Spotykają się na placu przed sklepem PSS na ul. Moniuszki. 

Pan Plewa Andrzej – sołtys z Grzybowa – stwierdził, że od kilku tygodni drąży sprawę 

funduszu sołeckiego. Z wniosku został wyrzucony zakup sprzętu, dostał wyjaśnienie, 

że jest on nie potrzebny. Środki przeznaczone na sprzęt przepadają bo teraz nie można 

ich przeznaczyć na nic innego. Jest to kwota 3 tysiące. 

Odpowiedzi na zapytania w sprawach różnych udzielił Pan Sekretarz: 

- kiedy będzie robiona  ul. Fabryczna w Hucisku – będziemy się starać ująć ją na rok 

następny, ale proszę się nie spodziewać nie widomo czego. Jest bardzo ciężko i nie ma 

zbyt dużych możliwości inwestycyjnych. 

- progi zwalniające – jeśli jest taka potrzeba, to nie ma problemu. Podejrzewa, że nie w 

tym roku, ale w 2012r. 

- hydranty – bardzo poważna rzecz. Nie zna tematu, ale   na pewno się tym zajmie. 

- droga powiatowa przez Krasną – powiat jest zainteresowany ale dopiero rok 2013-

2014. 

- kontener na świetlicę do sołectwa Lelitków z funduszu sołeckiego – fundusz sołecki 

wzbudza wiele kontrowersji. Są pretensje, że wstrzymujemy zakup sprzętu 

nagłaśniającego lub wideoprojektora. Po co kupować wideoprojektor i sprzęt 

nagłaśniające w danym sołectwie gdy sprzęt ten jest w urzędzie i jest półtora roku nie 

używany ponieważ nie ma takiej potrzeby. 

Jeśli chodzi o kontenery – rozumie, że jest potrzeba miejsca w którym mają odbywać 

się zebrania wiejskie, ale jeśli ktoś wie o jakie kontenery chodzi i jak one wyglądają, 

to można się wstydzić taki kontener kupić, postawić go i powiedzieć, że to jest 

świetlica. Fundusz sołecki winien być wykorzystywany na to, aby poprawić estetykę 

wsi. 

Pan Przewodniczący – odniósł się do wypowiedzi Sekretarza – myśli, że sołtysów 

ocenią mieszkańcy sołectwa, którzy go wybrali. Dlatego jeśli przyjęte zostały wnioski 

i zatwierdzone do realizacji i nie można takiego wniosku zmienić w trakcie roku to 

należy je realizować. Można rozmawiać z sołtysami na etapie przyjmowania wniosku 

czy jest sens w zakupie kontenera, czy sprzętu. 
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- sołtysowi z Piasku – odpowiedziała Pani Burmistrz przypominając, że świetlica w 

Piasku ma nie uregulowany stan prawny.  

Pan Sekretarz dodał, że regulacja stanu prawnego, to nie jest działanie miesięczne, ale 

czasami trwa to kilka lat. Dlatego proszę się nie spodziewać, że sprawa będzie 

załatwiona w ciągu roku. Nie ma jeszcze odpowiedzi od prawnika jaką procedurę 

należy przyjąć. 

Pan Komendant Komisariatu Policji w Stąporkowie – jeśli chodzi o spokój i porządek 

miał trochę problemów kadrowych spowodowanych chorobami policjantów i 

nieobecnościami różnego typu. W tej chwili jest to do opanowania, do opanowania są 

też wybryki wyrostków w nocy w Stąporkowie. Zrobi wszystko żeby wrócił porządek. 

Następnie zwrócił się z prośbą do radnych i Pani Burmistrz o wsparcie finansowe w 

remoncie ogrodzenia  komisariatu w Stąporkowie i budowie parkingu dla 

samochodów pracowników. Nie ujęte to zostało w planie remontu ogólnego 

komisariatu. 

Pani sołtys z Huciska – spytała czy będzie podjęta uchwała w sprawie przekazania 

świetlicy do użytkowania przez wieś.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że ponieważ śladem Pani sołtys wpłynęło więcej 

wniosków w tej samej sprawie, więc przygotowane to zostanie w jednej uchwale. 

Kozia Wola i Hucisko, są w dobrej sytuacji, bo są przygotowane do prowadzenia 

świetlic. 

Następnie sołtysi zgłaszali źle przygotowane zebranie w sprawie możliwości 

ujmowania zadań do wykorzystania z funduszu sołeckiego w 2012 roku. Stwierdzili, 

że prowadził go Pan Z-ca Burmistrza i dwóch pracowników, którzy nie umieli 

wskazać na co można, a na co nie można go przeznaczać. Z księgowości nie było 

nikogo, bo Pani Księgowa powiedziała, że nie ma czasu, bo robi przelewy. Z zebrania 

wyszli nie wzbogaceni o żadną wiedzę. 

Sołtys z Lelitkowa – poinformował, że mieszkańcy są na niego oburzeni, że nie 

spełnia obietnicy zakupu kontenera i pieniądze przepadają. Jeśli nie ma zamiaru 

kupować go to jest wiele innych potrzeb dla dobra wsi i mógłby na te sprawy 

pieniądze z funduszu sołeckiego przeznaczyć. Jeżeli jest to fundusz sołecki to niech on 

będzie wykorzystany na wieś. 
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Przypomniał również o prośbie ustawienia znaku ograniczającego tonaż do 12 ton bo 

jeżdżą Tatry które mają 40 ton. Droga była robiona w okresie wojennym i nie jest do 

tego przygotowana. Zrobione są takie zniszczenia drogi, że nie można przejść. 

Pani Burmistrz w odpowiedzi stwierdziła, że oczywiście będzie po raz kolejny 

interweniować w sprawie ustawienia przy tej drodze znaku. 

Tak jak mówiła wcześniej, rok 2011 miał być obfity w inwestycje. W związku z tym, 

że się zmieniła ustawa o finansach publicznych, to w roku 2012 i  2013 musimy 

zacisnąć pasa i przygotować się na następne lata, bo wtedy będą nabory wniosków na 

wodociągi, drogi i inne inwestycje z których będzie można skorzystać. Nie możemy 

teraz nadwyrężać naszego budżetu. 

Grzybów, Wielka Wieś, Lelitków, Furmanów, Bień a nawet ul. Miła i Piaskowa w 

Stąporkowie nie posiadają wodociągów. Chce złożyć na nie jeden duży wniosek na 

potężne pieniądze. Dlatego prosi o wyrozumiałość bo to dopiero 2014 rok, bo teraz nie 

ma naboru na wnioski. 

Sołtys z Piasku Pan Kazimierz Stępień – wrócił jeszcze do spotkania z sołtysami w 

sprawie funduszu sołeckiego. Stwierdził, że spotkanie było nie przygotowane. 

Zarówno Pan Burmistrz jak i pracownicy na zadawane pytania odpowiadali jakie jest 

ich zdanie. Sołtysi nie po to przyszli na spotkanie żeby nic się na nim nie dowiedzieć. 

Dlatego bardzo prosi aby na takie spotkania pracownicy przychodzili przygotowani i 

winny one być zrobione znacznie wcześniej niż to było ostatnio, żeby był czas na 

złożenie wniosku. Mieszkańcy mają pretensje do sołtysów, że pieniądze z funduszu 

sołeckiego przepadają, a sołtysi nie wiedzą na co mogą je wydatkować. 

Pani Burmistrz – stwierdziła iż jest zdziwiona faktem, że pracownicy odpowiedzialni 

za fundusz sołecki nie potrafili odpowiedzieć na pytania. Oczywiście to sprawdzi i 

zweryfikuje. Nie ma też co się dziwić, że pracownicy czegoś nie wiedzą, bo 

ustawodawca też wszystkiego nie wie. Nie ukrywa, że przyjęto też taką wersję aby 

pieniądze nie były tylko przejadane. 

Pani Burmistrz podała przykład Błaszkowa -  zrobili sobie ogrodzenie, a leje im się 

dach. Pytanie co było ważniejsze, zrobienie dachu czy ogrodzenia. Dach się leje od 

dawna i przychodzą teraz do urzędu o dach, a urząd nie ma już środków finansowych. 

Więc gdzie tutaj jest rozsądek. 
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Zakupy sprzętu też mają sens, ale niepokojące są dla Pani Burmistrz informacje, że ten 

sprzęt jest czasem wykorzystywany do celów prywatnych i zarobkowych. Jeśli gmina 

kupuje nagrody, a te nagrody później idą na loterię to pytanie na co później idą te 

pieniądze. 

Jeśli chodzi o paczki to nie wydaje się być problemem dla rodziny złożenie się po 10 

zł. na paczkę na mikołaja. Jeśli dzieci są biedne to gwarantuje, że finanse pomocy 

społecznej pozwolą na zakup paczek dla dzieci ubogich z całego terenu. W ubiegłym 

roku były paczki dla 160 dzieci z całej gminy. Część było w DK, część w szkole w 

Niekłaniu. Dlatego Pani Burmistrz chce, żeby pomoc trafiała do biednych. 

Sołtys z Grzybowa Pan Plewa Andrzej – wrócił do funduszu sołeckiego. Chciałby, 

żeby Pani burmistrz mu odpowiedziała na co ma go wydać. Fundusz ma, bo 

zagwarantowała mu ustawa. Nie ma lokalu gminnego w który mógłby zainwestować, 

sprzętu mu nie wolno kupić, imprezy mu nie wolno zorganizować. Na co więc może 

wydać. 

Pan Przewodniczący – zwrócił się do zebranych, że w dniu dzisiejszym nie 

rozwiążemy spraw funduszu sołeckiego. Jutro jest  koniec terminu składania 

wniosków. 

Ad pkt 13. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamkniecie obrad 

sesji. 

 

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                              Zbigniew Wisniewski 


